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Raadsinformatiebrief

Onderwerp : Beantwoording Mogelijke terugkeer Bob-bus voor Jongeren Drechtseden

Aanleiding : Schriftelijke vragen D66

Datum : 5 maart 2024

Portefeuillehouder : M. Japenga

Schrijver : P. van der Hoek

Geachte leden van de gemeenteraad, 

U ontvangt deze raadsinformatiebrief in antwoord op de schriftelijke vragen van D66 inzake Mogelijke 
terugkeer Bob-bus voor Jongeren in Drechtsteden, ingediend op 20 januari. Allereerst excuses voor 
de late beantwoording; bij interne afstemming is helaas iets misgegaan, we zullen hier in het vervolg 
extra alert op zijn. Hieronder vindt u onze antwoorden per vraag. 

Naar aanleiding van het artikel ‘Nachtbus keert mogelijk terug in de Rotterdamse regio’ in het 
Algemeen Dagblad gedateerd 18 januari 2024 vragen wij het college het volgende: 

1. Bent u en de regio Drechtsteden op de hoogte van het uitgesproken advies van de 
Adviescommissie Vervoersautoriteit van de Metropoolregio Rotterdam - Den Haag om de 
Nachtbus (Bob-bus) weer in het weekend te laten rijden in Rotterdam en omliggende gemeenten? 

We hebben hier kennis van genomen. Echter valt onze gemeente niet onder de Metropoolregio 
Rotterdam – Den Haag, Het voornemen waaraan gerefereerd wordt, heeft geen betrekking op onze 
gemeente en op onze busvervoer. 

Het busvervoer in onze gemeente valt onder de verantwoordelijkheid van de Provincie Zuid-Holland 
en in de vervoersregio Drechtsteden Molenlanden Gorinchem (DMG-concessie). Voor ons gebied is 
de provincie momenteel ook aan het kijken of ze de nachtbussen opnieuw kunnen laten rijden. De 
provincie heeft ons in februari hiervoor benaderd en vraagt ons om een financiële bijdrage om dit 
mogelijk te maken. Dit voorstel willen we samen met de regio en de provincie bespreken.  

2. Bent u op de hoogte dat de RET de beslissing rondom het laten rijden van de Nachtbus (bob-bus) 
in Rotterdam en omliggende gemeenten nog moet maken? 

De beslissing van de RET heeft geen invloed op onze gebied. Voor ons gebied zijn de ontwikkelingen 
van de provincie van belang. De mogelijkheden hiervoor gaan we samen met de regio en de 
provincie bespreken. 

3. Heeft u zicht op wat deze ontwikkelingen betekenen voor Qbuzz (de concessiehouder van bob-
buslijn 891 tussen Rotterdam en Hardinxveld, Sliedrecht, Papendrecht en Alblasserdam) en hun 
besluit om de Bob-Bus sinds corona niet meer te laten rijden? 

Ja, de provincie heeft ons benaderd om te gaan kijken naar de eventuele mogelijkheden om de 
nachtbus opnieuw te kunnen laten rijden. We gaan met de provincie hierover in gesprek. 



4. Bent u bereid deze ontwikkeling voor te leggen bij collega-wethouders in de regio en hier actie op 
te ondernemen nu zich hier weer momentum voor voordoet in belang van onze jongeren? 

Ja, we zijn met andere gemeente in gesprek over het verzoek van de provincie. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

de secretaris de burgemeester
S. van Heeren J.W. Boersma


